
 

Zápis č. 9/2013 (95) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 4. 11. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Bc. Martin Mašlan (celkem 6 členů AS) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků, 
Lukáš Urbančok 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš 
Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období od 1. 1. 2013 do 30. 9. 
2013. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný 
v anglickém jazyce.   

6. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

8. Různé.  

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek a z minulého zasedání AS FAI nevyplynul žádný úkol. Otázka 
týkající se výše prospěchového stipendia bude projednána v samostatném bodě jednání. 
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Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 22. 10. 2013.: 

 Rektor prof. Sáha informoval o návrhu Svazu průmyslu a dopravy ČR snížit počet 
studentů na VŠ o 50% (nedostatek studentů na poli středního a učňovského 
vzdělávání).  

 Pror. doc. Gregar informoval o možnosti získání Fulbrightova stipendia na pobyty 
v USA. Mezní termín odevzdání žádostí na ak. rok 2014/15 je 1.12.2013.  

 Projednává se návrh II. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB – návrh na 
změnu čl.25 týkající se státní závěrečné zkoušky (neúspěšnost v jednotlivých 
předmětech).  

 Ing. Macháčková podala informace ze zasedání předsednictva RVŠ dne 17.10.2013. 
Prezidentská novela zákona o VŠ bude předložena až nově zvolené Poslanecké 
sněmovně, v rozpočtu VŠ dochází k navýšení výdajů na činnost o 98 500 tis. Kč a 
ke snížení výdajů na programové financování o 131 500 tis. Kč. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Děkan FAI informoval o tom, že probíhá finální příprava Double Degree programu 
podávaný společně s VŠ v Košicích. Bude upřesněno zapojení americké univerzity 

Sunny IT, budou doplněny detaily. Dále děkan FAI informoval o tom, že v minulém 
týdnu proběhla zasedání Rady centra Cebia-Tech a dozorčí rady. Také informoval o 
krocích uskutečněných v přípravě rozpočtu UTB na příští rok.  

Prod. Adámek informoval o tom, že 1.11.2013 byla vyhlášena vnitřní soutěž v rámci 
Institucionálního programu pro UTB na rok 2014. (místo projektů FRVŠ). Projekty je 
možné podávat do konce listopadu 2013. Dne 13.11.2013 proběhne celofakultní setkání 
zaměstnanců (tématem bude hodnocení tvůrčích aktivit). Do konce října 2013 mohli 
doktorandi čerpat finance z projektových SPP.   

Prod. Ostravský informoval o počtech studentů na FAI. V bakalářském studijním 
programu studuje 963 studentů, v navazujícím magisterském programu 536 studentů a 
v doktorském studijním programu 120 studenů.   

ad 3) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období od 1.1.2013 do 
30.9.2013. 

Tento materiál byl předložen na minulém zasedání AS FAI. Tajemnice FAI Mgr. 

Navrátilová vysvětlila metodiku alokace nákladů na projektu Cebia-Tech. Náklady na 
odvody pro UTB musí být hrazeny ze zdroje 1100, proto došlo k přečerpání částky 
přidělené Cebia-Tech ve zdroji 1100. Dojde k dorovnání z jiných zdrojů.  

Návrh usnesení AS FAI 95/1 

AS FAI projednal průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1.1.2013 do 
30.9.2013.  

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 95/1 

AS FAI projednal průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1.1.2013 do 
30.9.2013. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

Návrh tohoto materiálu byl předložen na minulém zasedání AS FAI a byl projednán na 
zasedání LK AS FAI dne 21. 10. 2013. Zápis ze zasedání LK byl odeslán e-mailem. 
V návrhu dochází k úpravě bodu 1.2 – minimální počet studentů pro otevření studia 
v Praze. Dále úprava v bodu 1.8 týkající se výše administrativního poplatku. Dále 
v bodu 1.12 došlo ke změně části poslední věty. Na zasedání LK AS FAI bylo navrženo 
zvážit pro další roky sjednocení přijímacích zkoušek stejně pro všechny obory nebo 
vytvoření samostatných směrnic pro obor ITA a obory IŘT a BTSM. Další připomínky 
k projednávanému materiálu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 95/2 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 95/2 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný 
v anglickém jazyce. 

Návrh směrnice byl předložen na minulém zasedání AS FAI a projednán na zasedání 
LK AS FAI dne 21. 10. 2013. V bodu 1.3 byl upraven odkaz na formulář k přijetí. Oproti 
návrhu z minulého roku bylo nyní navrženo prominutí přijímací zkoušky u studentů, 
kteří měli na SŠ výuku matematiky po dobu minimálně 2 let. Dále byly upřesněny 
poplatky za přijímací řízení. Další připomínky k projednávanému materiálu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 95/3 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
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Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 95/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok 2014/2015 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém 
jazyce. 

ad 6) Projednání návrhu výše prospěchového stipendia.  

Návrh byl předložen taktéž na minulém zasedání AS FAI. Navrhovaná stipendia jsou 
stanovena podle výše váženého studijního průměru. Oproti původnímu návrhu došlo 
ještě k navýšení výše stipendií:  

vážený studijní průměr 1,0  2 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 200,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    600,- Kč 
Další připomínky k projednávanému materiálu nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 95/4 

AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia v těchto intencích:  
vážený studijní průměr 1,0  2 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 200,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    600,- Kč. 

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 95/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh výše prospěchového stipendia v těchto intencích:  
vážený studijní průměr 1,0  2 500,- Kč 
vážený studijní průměr 1,01 – 1,3 1 200,- Kč 
vážený studijní průměr 1,31 – 1,5    600,- Kč. 

ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2014/2015 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

Projednávaný materiál představil prod. Sysala. Materiál vychází z obdobné směrnice pro 
minulý akademický rok. V článku 2. jsou upřesněny 3 termíny podání přihlášky (pro 3 
kola výběrového řízení). Tento návrh je již připomínkován mezinárodním oddělením, 
doposud není dohodnuta výše částky za akademický rok studia (návrh je 50 000,- Kč).  
Návrh bude projednán LK AS FAI elektronicky a bude předložen k hlasování na 
příštím zasedání AS FAI.  



Strana 5 (celkem 5)  Zapis13-09-95 

 

ad 8) Různé.  

Prod. Adámek vznesl dotaz týkající se potřebného počtu veřejných IP adres. K tomuto 
bodu proběhne porada. Zachování veřejné IP adresy musí být zdůvodněno.  

Mgr. Navrátilová informovala o tom, že Městská policie bude provádět častější kontroly 
parkování na vnitřním parkovišti.  

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn.  

 
Ve Zlíně dne 11. 11. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 
 


